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Abstract (en)
The brush has a handle (4) with a brush (3) at one end and a sucker (5) of rubber-like material at the opposite end (4a). The sucker is mounted on
the handle with the sucker axis oriented along the longitudinal axis of the brush handle. Preferably the sucker is screwed into the brush handle by
a threaded spigot (6) screwed into a threaded recess (7) in the handle. The part (5a) of the sucker that is attached to the brush handle is held in a
cavity (8) inside the handle so that only the outer edge region (5b) of the sucker projects beyond the handle.

Abstract (de)
Die Spülbürste (1) weist einen Stiel (2) auf, an dessen einem Ende ein Reinigungskopf (3) angeordnet und dessen anderer Endbereich als
Handgriff (4) ausgebildet ist. Hierbei ist am freien Ende (4a) des Handgriffes (4) als Halter (5) zur Aufbewahrung der Spülbürste (1) ein Saugnapf
(5) aus gummielastischem Material vorgesehen, der an seiner dem Handgriff (4) abgewandten Seite eine Saugfläche (5c) und an seiner dem
Handgriff zugewandten Seite einen Befestigungsansatz (5a) aufweist. Der Handgriff (4 ist mit einer Vertiefung (8) zur Aufnahme zumindest des
Befestigungsansatzes (5a) versehen. <IMAGE>
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